
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 441
Kan ministeren oplyse de forventede økonomiske og administrative konse-
kvenser af at hæve grænsen for momsregistrering fra de nuværende
50.000kr. (pr. 12 måneder) til f.eks. 100.000 kr.?
I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, hvor længe grænsen har ligget
på det nuværende niveau, samt hvad grænsen ville være i dag, hvis den si-
den da var blevet reguleret efter personskattelovens § 20 i tråd med øvrige
beløbsgrænser i skattelovgivningen. Endelig bedes ministeren oplyse, hvad
der i øvrigt kan tale henholdsvis for og imod at hæve grænsen til f.eks.
100.000 kr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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